


  

       Jerzy       Reszke 

INTERPELACJA nr………………….. 

 

Dotyczy: wyznaczenie Szlaku Kruszcowego 

 

Ponownie występuję o oznakowanie Szlaku Kruszcowego. Jest to działanie 

niezależne w stosunku do utworzenia Parku Kulturowego. Uważam, że 

oznakowanie szlaku pozwoli na lepsze wykorzystanie terenów Góry Sroczej i 

stworzy warunki do rekreacji oraz zapewni większe bezpieczeństwo. 

 

 

 

 

 

 

 

                                         Dąbrowa Górnicza dnia 26.02.2020 r. 

 r. 
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